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ZÁPISNICA č. 6/2019 ZO ZASADNUTIA AS MTF STU 
DŇA 11. 12. 2019 

 

Prítomní členovia: doc. RNDr. Mária Behúlová, CSc., doc. Ing. Jozef Bílik, PhD., doc. Ing. Bohuslava 
Juhásová, PhD., doc. Ing. Richard Kuracina, Ph.D., doc. Ing. Milan Naď, CSc., RNDr. Pavol Priputen, PhD., 
doc. Ing. Róbert Riedlmajer, PhD., doc. Ing. Peter Schreiber, CSc., Ing. Peter Szabó, PhD., doc. Ing. Jaromíra 
Vaňová, PhD., prof. Ing. Pavel Važan, PhD., doc. Mgr. Róbert Vrábeľ, PhD., Diana Fabušová, Bc. Karolína 
Froncová, Bc. Karolína Froncová, Bc. Marián Pavlík, Bc. Jozef Vivodík 

Ospravedlnení: Ing. Miroslava Fačková, doc. Ing. Andrea Chlpeková, PhD., Ing. Pavol Noga, PhD., Ing. Lucia 
Stupavská 
 

Schválený program: 
 

1. Úvod 
2. Schvaľovanie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
3. Odovzdanie osvedčenia o členstve v AS MTF STU novému členovi za Študentskú časť AO MTF STU 
4. Voľba člena Ekonomickej komisie AS MTF STU za Študentskú časť AS MTF STU 
5. Informácia o výmene člena v Študentskej rade vysokých škôl SR za MTF STU 
6. Informácie z Predsedníctva AS STU 
7. Informácie o dianí na MTF STU 
8. Prerokovanie a schvaľovanie dokumentu „Organizačný poriadok MTF STU.“ 
9. Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov  
10. Rôzne 
 
 

1. Úvod 
 

Zasadnutie AS MTF STU otvoril a viedol predseda AS MTF STU doc. Naď. V úvode privítal všetkých 
prítomných a oboznámil ich s návrhom programu zasadnutia AS MTF STU doplnený o materiál „Návrh 
zmluvy o nájme nebytových priestorov.“  
 

2. Schvaľovanie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
Schválenie zmeny programu 

                                za:  15 proti:  0 zdržali sa:  0          
                 
Ako skrutátori boli navrhnutí a schválení: Bc. Pavlík a RNDr. Priputen 

                                za:  14 proti:  0              zdržali sa:   1 
 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a schválení: doc. Vaňová a Bc. Froncová 

                                za:  14 proti:  0 zdržali sa:   2 
 

3. Odovzdanie osvedčenia o členstve v AS MTF STU novému členovi za Študentskú časť AO MTF STU 
Nakoľko Veronika Dvoršťáková sa vzdala členstva v AS MTF STU doc. Naď odovzdal osvedčenie o členstve 
v AS MTF STU za Študentskú časť AO MTF STU novej členke Diane Fabušovej. 
 
4. Voľba člena Ekonomickej komisie AS MTF STU za Študentskú časť AS MTF STU 
Za člena Ekonomickej komisie AS MTF STU za ŠČ AS MTF STU bola navrhnutá Diana Fabušová. 
 

UZNESENIE 22/2019 
Akademický senát MTF STU v tajnom hlasovaní schválil Dianu Fabušovú za členku Ekonomickej komisie AS 
MTF STU za Študentskú časť MTF STU. 

                                     za: 15                proti: 0               zdržali sa: 0  neplatný hlas: 1 
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5. Informácia o výmene člena v Študentskej rade vysokých škôl (ŠRVŠ) SR za MTF STU 
Doc. Naď informoval, že člen Študentskej rady vysokých škôl za MTF STU Tomáš Blaho sa 19.10.2019 vzdal 
členstva v ŠRVŠ SR. Na základe toho na uvoľnené miesto zástupcu MTF v ŠRVŠ SR nastúpil Bc. Daniel 
Štefánik. 
 
6. Informácie z Predsedníctva AS STU 
Doc. Naď informoval o: 

- zasadnutí Predsedníctva AS STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 6.12. 2019, kde sa pripravoval program na 
zasadnutie AS STU, ktorý bude 16.12.2019. Hlavné body programu sú: 

- Dodatok č.3 k Organizačnému poriadku Centra akademického športu STU, 

- nájom nehnuteľností STU, 

- návrh opatrení  pre AS FIIT STU voľby členov do AS FIIT. 
 
7. Informácia o dianí na MTF STU 
V tomto bode programu dekan, prof. Čambál informoval o: 

- revitalizácii Campusu Bottova,  

- ukončení II. kola predaja budovy na Paulínskej ulici v Trnave, 

- dokončení rekonštrukcie telocvične, 

- začatí projektu Teaming, 

- kapacitných projektoch, 

- finančnej situácii na fakulte, 

- zdôvodnil zvýšenie cien za ubytovanie na internáte Miloša Uhra a situáciu ohľadom súdnoznaleckého 
posudku a vyplatenia mimoriadnych odmien z minulých rokov. 

Do diskusie, ktorá prebehla sa zapojili: doc. Naď, doc. Riedlmajer, doc. Pokorný, prof. Važan, doc. Behúlová, 
doc. Vaňová, Ing. Juhásová, PhD., Ing. Szabó, PhD. V diskusii sa rozoberala predovšetkým problematika 
chýbajúcich finančných prostriedkov na fakulte, optimalizácia na pracoviskách a splnenie povinnosti 
čerpania dovoleniek. 
 
8. Prerokovanie a schvaľovanie dokumentu „Organizačný poriadok MTF STU“ 
Dekan, prof. Čambál informoval o zmenách v štruktúre riadenia, ktoré boli zapracované do predkladaného 
Organizačného poriadku MTF STU. Do diskusie sa zapojili: Ing. Juhásová, PhD., doc. Riedlmajer, doc. Bílik, 
doc. Vaňová, doc. Schreiber, Ing. Szabó, PhD., prof. Važan. Z diskusie vzišiel podnet na doplnenie článku 3 
bodu 4. 
 

UZNESENIE 23/2019 
Akademický senát MTF STU v materiáli Organizačný poriadok MTF STU schválil doplnenie článku 3 bodu 4 
o znenie: „b) riaditeľ ŠD a J“.   

                                     za: 15                proti: 1               zdržali sa: 0 
 

UZNESENIE 24/2019 
Akademický senát MTF STU schválil s pripomienkou Organizačný poriadok MTF STU. 

                                     za: 19                proti: 0               zdržali sa: 0 
 
9. Zmluva o nájme nebytových priestorov 
Dekan, prof. Čambál predložil na schválenie materiál: “Zmluva o nájme nebytových priestorov. AS MTF STU 
materiál prerokoval a navrhol ho prepracovať.  
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10. Rôzne 
Ing. Juhásová, PhD. informovala o stretnutí koordinátorov pre študentov so špecifickými potrebami. 
RNDr. Priputen požiadal o informáciu ohľadom spôsobu parkovania návštevníkov fakulty. 
 
 
V závere zasadnutia doc. Naď členom AS MTF STU poďakoval za prácu v priebehu roka 2019. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Trnave dňa: 12.12.2019 
 
 
Zapísala: Ing. Monika Lederleitnerová                                         .......................................... 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
 
doc. Ing. Jaromíra Vaňová, PhD.                                                .......................................... 

 

Bc. Karolína Froncová                                                                       .......................................... 

 

 
                                                                                                 ........................................... 
                                                                                                     doc. Ing. Milan Naď, CSc. 
                                                                                                                                      predseda AS MTF STU 


